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      Pan 

      Jacek Bętkowski 

      Radny Rady Miejskiej  

      Inowrocławia 
 

 

 

 W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 28 stycznia 2020 r. w sprawie objęcia 

miejskim monitoringiem wizyjnym ul. Błonie 24 informuję, że propozycja ta zostanie 

rozważona. Informuję jednocześnie, że lokalizacja punktu kamerowego systemu monitoringu 

musi być poprzedzona analizą możliwości technicznych związanych m.in. z przesyłem 

sygnału radiowego bądź wpięcia w system światłowodów, obejmowanym obszarem zasięgu 

kamery oraz możliwością zabezpieczenia środków finansowych niezbędnych do realizacji 

wskazanej inwestycji.  

Informuję Pana Radnego, że sprawa została przekazana do Wydziału Inwestycji, 

Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich celem rozważenia możliwości 

uwzględnienie wskazanej lokalizacji punktu kamerowego w planach rozbudowy systemu 

monitoringu. 

 

     

 z up. Prezydenta Miasta 

                Inowrocławia 

 

 

              Zdzisław Feit 

         Komendant Straży Miejskiej 

               Inowrocławia 
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